
PROTOKÓŁ Nr XXVII/06 
 

z XXVII posiedzenia Rady Gminy Mielnik 
w dniu 19 września 2006 roku. 

 
 
Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz. 900, 
zakończyła się o godz.1250. 
 
Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu. 
 

Otwarcia XXVII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący, Pan 
Mieczysław Jaroszuk. 

Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, Ŝe na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych. 
 
Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią ElŜbietę Szymańską. 
 

Do punktu 2. 
 
Pan Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu "Podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku" oraz o 
wprowadzenie do porządku obrad następujących spraw : 
1. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania jednostek budŜetowych tworzących rachunek 

dochodów własnych, ustalenia źródła dochodów oraz ich przeznaczenia. 
2. Zajęcie stanowiska przez Radę w sprawie przekazania pomieszczenia zajmowanego przez 

pracownika oświaty na potrzeby Rady. 
 

Rada Gminy 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, zdjęła z porządku obrad 
XXVII Sesji Rady Gminy punkt "Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Mielniku". 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, wprowadziła do porządku obrad 
punkt "Podjęcie uchwały w sprawie wskazania jednostek budŜetowych tworzących rachunek 
dochodów własnych, ustalenia źródła dochodów oraz ich przeznaczenia". 
 

Rada Gminy 11 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się, wprowadziła do porządku 
obrad punkt "Zajęcie stanowiska przez Radę w sprawie przekazania pomieszczenia 
zajmowanego przez pracownika oświaty na potrzeby Rady". 
 
Ustalony porządek obrad XXVII sesji Rady Gminy brzmi następująco : 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2006r. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalania budŜetu oraz rodzajów i 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania jednostek budŜetowych tworzących rachunek 
dochodów własnych, ustalenia źródła dochodów oraz ich przeznaczenia. 

9. Zajęcie stanowiska przez Radę w sprawie przekazania pomieszczenia zajmowanego przez 
pracownika oświaty na potrzeby Rady. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za wodę dostarczaną z ujęcia wody 
zlokalizowanego w Mielniku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Gmin Regionu Puszczy 

Białowieskiej. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie części działki nr 6387 połoŜonej 

w Mielniku. 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
15. Wolne wnioski. 
16. Zakończenie obrad. 
 

Do punktu 3. 
 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, Ŝe protokoły z dwóch poprzednich sesji 
Rady Gminy wszyscy radni otrzymali, ponadto są one wyłoŜone na sali obrad.  
Zwrócił się z zapytaniem, czy radni mają uwagi lub poprawki do treści protokołów. 

Radni nie wnieśli uwag ani poprawek do treści protokołów. 

 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, przyjęła protokół z XXV sesji 
Rady Gminy. 

 
Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, przyjęła protokół z XXVI sesji 

Rady Gminy. 
 

Do punktu 4. 
 
Pan Wójt przedłoŜył Radzie Gminy sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między 
sesjami : 

� Odbyły się Dni Mielnika, w godzinach nocnych doszło do pewnych incydentów, wnioski 
z tego wykorzystaliśmy przy organizacji Muzycznych Dialogów. 

� Zakład Gospodarki Komunalnej wykonał wjazd do szkoły, jest on zrobiony bardzo 
dobrze. Pan Wójt podziękował Panu Dyrektorowi ZGK za wykonanie tej pracy. Była to 
pierwsza i pod względem finansowym, i technicznym, waŜniejsza praca ZGK, bardzo 
udana. Gdyby nie deszcze, to ułoŜono by równieŜ polbruk. Zakład wykonał takze 
wyprowadzenie kanalizacji i to było takim sprawdzianem umiejętności, bardzo udanym. 

� Zrobione zostały schody na Górę Zamkową, Mielnik uzyskał w ten sposób piękny punkt 
widokowy. W porozumieniu z Nadleśnictwem w Nurcu Stacji planujemy równieŜ 
wykonanie wieŜy widokowej na Górze Uszeście. Pieniądze na ten cel (około 30 tys.zł) 
zostaną zapisane w projekcie budŜetu na 2007r. 
Wykonano równieŜ schody na "Górę Bazylka" oraz zjazdy przy tej górze. Wszystkie te 
prace wykonał Zakład Gospodarki Komunalnej w Mielniku. 
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� Pan Wójt poinformował o inwestycjach i remontach na terenie gminy : 

− w Niemirowie oddano do uŜytku prom, rozpoczęto równieŜ remont chodnika od rynku 
w stronę Zamczyska, aŜ do końca wsi. Prace rozpoczną się z chwilą zakończenia 
budowy chodnika w Mętnej, na ulicy Wysockiej. 

− rozstrzygnięto przetarg na modernizację oświetlenia ulicznego w gminie. Praktycznie 
modernizacja jest juŜ na ukończeniu, w następnym tygodniu odbędzie się przegląd 
powykonawczy. Jeśli są jeszcze jakieś uwagi co do tych prac, naleŜy je zgłaszać jak 
najprędzej, co pozwoli jeszcze na ewentualne zmiany lub poprawki. 

− zakończono modernizację zaplecza sportowego, na dzisiejszej sesji radni podejmą 
decyzję co do wyposaŜenia zaplecza w niezbędny sprzęt. 

− w Sutnie została zakończona, ale jeszcze nieodebrana, budowa odcinka asfaltu, 
wykonane zostały tam dodatkowe prace mające na celu odprowadzenie wody z jezdni. 

− w Wajkowie wybudowano i oddano do uŜytku chodnik po jednej stronie drogi. 

− w Mielniku w trakcie budowy jest ulica Przemysłowa, połoŜono asfalt w głównym 
ciągu, ale nie zrobiono jeszcze wszystkich zjazdów. PołoŜono równieŜ asfalt na części 
ulicy Zaszkolnej (przy GOKSiR) oraz na części ulicy Popław (do zjazdu do Zakładu 
Gospodarki Komunalnej)). Podjęto równieŜ działania majace na celu przeprowadzenie 
kanału burzowego od ulicy Zaszkolnej w kierunku ul. Brzeskiej, poniewaŜ sierpniowe 
deszcze pokazały, Ŝe spływające wody deszczowe zatopiły dom Pana Józefa 
Nikitorowicza. Pan Dyrektor Mantur podjął się wykonania tej inwestycji, do końca 
października zostanie ona wykonana. 

− w Maćkowiczach oddano do uŜytku most, według wykonawcy stal uŜyta do budowy 
tego mostu wytrzyma 500 lat. Jeśli chodzi o chodnik, to decyzja o tym, kto będzie go 
wykonywał, zostanie podjęta w najbliŜszym czasie. 

− zakończono prace remontowe przy świetlicy w Pawłowiczach. 

− w Moszczonie Królewskiej, przy świetlicy, wykonano kawałek utwardzonego placu z 
polbruku, odbyły się tam doŜynki. Pan Wójt pogratulował radzie sołeckiej, sołtysowi i 
Pani radnej tego pomysłu i dobrej organizacji. Poinformował, Ŝe dzięki tej imprezie w 
Moszczonie powstał zespół śpiewaczy. 

− w Radziwiłłówce trwają zaawansowane prace przy budowie drogi Radziwiłłówka-
Grabarka, na odcinku do Końskich Gór i do pól. 

− w Moszczonie Królewskiej i Adamowie nie zostały jeszcze połoŜone chodniki na 
drodze wojewódzkiej. Przetarg na te prace odbył się 14 września br., dzisiaj jest 
otwarcie ofert i sprawdzenie ich pod względem formalnym, a jutro komisja przedłoŜy 
Dyrektorowi Wojewódzkiego Zarządu Dróg wykonawcę. Termin wykonania 
przewidziany jest do końca października. 

− w Tokarach zakończono remont chodnika, łącznie z parkingiem przy kościele. 

− zakończono przewidzianą na ten rok budowę chodnika w Wilanowie, w związku z 
faktem, iŜ naleŜało wykonać odwodnienie drogi, chodnika wykonano o 17 metrow 
mniej, niŜ planowano.  

− w trakcie realizacji jest odcinek drogi "Krawczanka", jest to ten odcinek o którym 
mówiło się moŜe mniej. Nie ma zagroŜenia co do terminu oddania tej drogi do uŜytku. 
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− mimo cofnięcia dotacji przez Pana Ministra Zielińskiego odbyły się Muzyczne Dialogi 
nad Bugiem. Wsparcia finansowego udzielił budŜet gminy, Stowarzyszenie Puszcza 
Białowieska, Zarząd Województwa Podlaskiego. Na czas nocny wzmocniliśmy 
ochronę imprezy, stało się tak dzięki pomocy straŜy granicznej.  

� odbyło się poŜegnanie lata w Mielniku, imprezę tę przygotował Pan Wiktor Dacewicz, 
pełniący od 1 września br. obowiązki dyrektora GOKSiR. Pan Dacewicz jest radnym 
znany, poniewaŜ w przeszłości pracował w GOK. Pan Wójt poinformował, Ŝe w 
trakcie zorganizowanego w sierpniu br. konkursu wyłoniono kandydata na dyrektora 
GOKSiR, lecz zrezygnował on z zatrudnienia w Mielniku. PoniewaŜ jest to koniec 
kadencji, nie chcąc wiązać rąk nowej radzie i nowemu Wójtowi obowiązki dyrektora 
GOKSiR powierzono na czas określony Panu Dacewiczowi.  
Pan Wójt pogratulował Panu Dacewiczowi zorganizowania poŜegnania lata jako 
bardzo udanej imprezy. 

� 27 lipca ujęto podpalaczkę lasów w okolicach Homot, Pawłowicz i Świętej Góry 
Grabarki. W działaniach uczestniczyli funkcjonariusze straŜy granicznej, straŜy leśnej, 
policji, PSP oraz straŜacy ochotnicy z terenu gminy Mielnik. Pan Wójt uczestniczył w tej 
akcji, było to wielkie przeŜycie dla wszystkich. Podpalaczką okazała się mieszkanka 
Homot Jolanta Ł., która przyznała się do podpaleń. Pan Wójt podziękował wszystkim 
słuŜbom za udział w tej akcji i za wcześniejsze, Ŝmudne działania, mające na celu ujęcie 
podpalacza. Szczególne podziękowanie skierował do Pana Edwarda Krasowskiego - 
Komendanta PSP w Siemiatyczach. Nagroda za pomoc w ujęciu podpalacza w kwocie 15 
tys. złotych nie została nikomu wypłacona. 

� Czasowo została wstrzymana budowa wodociągu Adamowo-Wilanowo. Wstrzymanie ma 
na celu umoŜliwienie pracownikom Stacji Pomp w Adamowie dokonanie zbiorów z 
ogródków działkowych. Zbiory juŜ się kończą i w najbliŜszym czasie wodociąg ten 
zostanie oddany do uŜytku. 

 
Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie złoŜone przez  Pana Wójta. 

 
Do punktu 5. 

 
Interpelacja nr 64/06 Pani Heleny Datczuk 
1. Czy w bieŜącym roku będą wykonane brakujące chodniki na drodze wojewódzkiej w 

Moszczonie Królewskiej? 
2. Czy w bieŜącym roku będą oznakowane ciekawe pod względem krajobrazowym i 

historycznym "Bazylkowa Góra" i "Studzienka", znajdujące się w obrębie Moszczony 
Królewskiej? 

3. Jaki był koszt wykonania "witacza" na granicy gmin Mielnik-Siemiatycze? 
4. W jakiej sytuacji finansowej znajduje się Zakład Komunalny - czy wypracowuje juŜ zyski 

i czy planuje się zwiększenie zatrudnienia w administracji Zakladu ? 
(w zał. na str..........) 

 
Interpelacja nr 65/06 Pana Stanisława Drozdowskiego 
Dotyczy drogi powiatowej w Wajkowie, na samym łuku pod Wajkowem. Czy nie moŜna 
doasfaltować pobocza, bo emulsja wykruszyła się? 

(w zał. na str..........) 
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Zapytanie Pana Kazimierza Toboty 
1. W związku z informacją udzieloną przez Pana Wójta, Ŝe ulica Przemysłowa jest juŜ na 

ukończeniu Pan Tobota przypomniał, Ŝe ustalano, Ŝe w związku z budową tej ulicy 
zostanie równieŜ wybudowany parking przy cmentarzu. Pan radny uwaŜa, Ŝe zanim 
zakończy się budowę tej ulicy, naleŜy wykonać chodnik, jeszcze w tym roku, bo takie 
były ustalenia i sam Pan Wójt to wcześniej proponował.  

2. Co było przyczyną rezygnacji z pracy w Mielniku osoby, która wygrała konkurs na 
Dyrektora GOKSiR? 

 
Pan Wójt Gminy 
W związku z faktem, Ŝe w następnym punkcie będzie zmieniany budŜet, Pan Wójt poprosił o 
moŜliwość udzielenia odpowiedzi na pierwszą część zapytania Pana Toboty. Mówiąc o końcu 
prac na ulicy Przemysłowej Pan Wójt miał na myśli zakres prac przewidzianych na ten rok. 
W ogóle prace będą jeszcze kontynuowane w roku przyszłym, na jezdni zostanie połoŜona 
druga warstwa asfaltu. Ma to związek z faktem, Ŝe ulicą tą będzie jeździł cięŜki sprzęt do 
zakładów kredowych. Obecny etap budowy pochłonął 315 tys. złotych. W kwestii chodników 
projektant wraz z Dyrektorem Zarządu Dróg uznał, Ŝe chodnik do zakładów nie jest 
potrzebny. Przy okazji asfaltowania tej ulicy wyasfaltowany został parking przy ulicy 
Granicznej i zjazd do samego cmentarza. Przewidziany limit środków na tę ulicę w roku 
bieŜącym został juŜ wyczerpany, naleŜy więc odłoŜyć budowę parkingu przy cmentarzu na 
rok przyszły lub w następnym punkcie porządku obrad, przy zmianie budŜetu, przewidzieć 
środki na realizację tego zadania jeszcze w tym roku. Pan Wójt uwaŜa, Ŝe lepiej jest zrobić 
parking w roku przyszłym, z polbruku, niŜ w tym roku robić go z asfaltu.  
 
Zapytanie Pani Walentyny Wierzby 
1. Czy w okresie od ostatniej sesji wydarzyło się coś nowego w sprawie budowy 

oczyszczalni ścieków? 
2. Jakie są zamierzenia w sprawie zwolnionego mieszkania w straŜy? Pani radna wie od 

lekarza zatrudnionego w Ośrodku Zdrowia, Ŝe ubiega się on o to mieszkanie, dwa 
miesiące temu złoŜył podanie w tej sprawie i jeszcze nie otrzymał Ŝadnej odpowiedzi. 

 
Zapytanie Pana Władysława Stankiewicza 
Jak wygląda wykorzystanie zaległego urlopu wypoczynkowego przez Pana Wójta i czy 
planuje on wykorzystanie go do końca kadencji? 
 
Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak 
1. Dlaczego obecnie w Ośrodku Zdrowia jest jeden lekarz, skoro wcześniej było ich pięciu? 

Nie chodzi tu o nieufność pacjentów wobec obecnego lekarza, po prostu ludzie wcześniej 
mogli dokonać wyboru lekarza i byli bardzo zadowoleni z tego stanu rzeczy. 

2. Kto ma sprzątać nanoszony piach na drodze wojewódzkiej, przy przystanku? 
 
Zapytanie Pana Dariusza Klimczuka 
1. NaleŜy doŜwirować drogę Wilanowo-Adamowa, która jest w złym stanie. 
2. NaleŜy uzupełnić na nowym przystanku w Wilanowie ściany płytą plastikową. Proszą o to 

dzieci dojeŜdŜające z Wilanowa do szkoły i ich opiekunka. 
 
Zapytanie Pana Mieczysława Jaroszuka 
Jaki jest zakres obowiązków pracownika zatrudnionego na stanowisku ds.oświaty ? 
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Do punktu 6. 
 

Pani Skarbnik Gminy omówiła proponowane do budŜetu gminy zmiany. BudŜet 
zwiększany jest o kwotę 47913 złotych. W stosunku do zmian o których mówiono na 
posiedzeniach komisji, doszły jeszcze inne zmiany, między innymi proponuje się zwiększenie 
o 18.490 zł. dotacji dla powiatu. Jest to wynikiem podpisania aneksu do umowy z powiatem i 
dokonanych juŜ rozliczeń. Po tych przeniesieniach cała suma dotacji dla powiatu wyniesie 
1.195.690 złotych. 
 
Pan Wacław Antoni Malon 
Zwrócił się z wnioskiem aby w miejsce zakupu samochodu asenizacyjnego wprowadzić 
zakup minibusa słuŜącego do dowozu dzieci do szkoły. UwaŜa, Ŝe jest to bardziej potrzebny 
zakup na dzisiaj, niŜ zakup samochodu do wywozu nieczystości, który moŜna nabyć w 
przyszłym roku. 
 
Pan Kazimierz Tobota 
Z czego wynika zwiększenie dotacji dla powiatu? 
Pan radny zaproponował aby pieniądze na urządzenie parkingu przy cmentarzu wziąć z 
rezerwy budŜetowej, a jeśli jest to niemoŜliwe, to zdjąć pieniądze z oczyszczalni, bo i tak nie 
będą wykorzystane w tym roku. 
 
Pan Wójt Gminy 
Odnośnie wniosku Pana Malona wyjaśnił, Ŝe decydując się na zakup autobusu w tym roku, 
moŜemy to zrobić tylko z własnych środków, bo jest juŜ za późno na pozyskanie środków z 
zewnątrz. Wprowadzając ten zakup do budŜetu roku przyszłego jest szansa na uzyskanie 
dotacji na ten cel. 
Co do wniosku Pana radnego Toboty to naleŜy ogłosić przerwę w obradach, aby móc policzyć 
wielkość środków potrzebnych na budowę parkingu. 
 
Pan Władysław Stankiewicz 
Skąd moŜna uzyskać dotację na zakup autobusu? 
 
Pan Sekretarz Gminy 
Wnioski o dotację składa się kaŜdego roku do Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. Taki program funkcjonuje juŜ od 3 lat, wnioski składa się zwykle na 
wiosnę. Na dzisiaj nie mamy jeszcze wiedzy jak to będzie wyglądało w roku przyszłym. 
 
Pan Antoni Władysław Słoniowski 
Stwierdził, Ŝe najpierw naleŜałoby wiedzieć jaki to jest problem - ile jest tych dzieci, jak 
długo czekają i dopiero potem moŜna decydować czy naleŜy kupować drugi autobus czy teŜ 
da się to rozwiązać w inny sposób, np.wynająć jakiś inny środek lokomocji. Wszystko to 
zaleŜy od tego jak wielki jest to problem. 
 
Pan Sekretarz Gminy 
Jeśli chodzi o środki z zewnątrz, to dotacja moŜe wynieść 25% wartości zakupu. Zakupu 
wozu asenizacyjnego nie moŜna odkładać na później, poniewaŜ jest on pilnie potrzebny, nie 
ma juŜ praktycznie czym wozić nieczystości, a mamy tyle własnych obiektów, nie mówiąc o 
usługach świadczonych dla mieszkańców gminy. Obecny sprzęt ma juŜ ponad 20 lat. 
Kwestia dowoŜenia dzieci jest bardzo waŜna, ale tak jak sugeruje Pan radny Słoniowski 
moŜna to rozwiązać poprzez wynajem środka transportowego. 
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Pani Walentyna Wierzba 
Czy nie moŜna zmniejszyć dotacji dla powiatu i uzyskane w ten sposób środki przeznaczyć na 
dowóz dzieci? 
 
Pan Sekretarz Gminy 
Wyjaśnił, Ŝe przeznaczając dotacje do powiatu, dotujemy nasze drogi, na naszym terenie. 
Niczego nie dajemy dla powiatu, co byłoby wywoŜone poza teren naszej gminy. 
 
Pan Walentyna Wierzba 
Czy środki przeznaczane przez nas dla powiatu na drogi są wykorzystywane w całości na ten 
cel? 
 
Pani Skarbnik Gminy 
Po wykonaniu inwestycji powiat przesyła dla nas opłaconą fakturę i dopiero wówczas 
przekazujemy dotację. W protokole odbioru wykonanych prac jest przedstawiciel gminy. 
Nigdy dotacja nie jest przekazywana przed wykonaniem prac, zawsze po wykonaniu zadania. 
 
Pan Wójt Gminy 
Za dotację dla powiatu wykonano ulicę Przemysłową w Mielniku, ulicę w Sutnie, wszystkie 
wymienione chodniki, oprócz chodnika na ulicy Wysockiej w Mętnej, chodnika w 
Maćkowiczach i Niemirowie. Pozostałe chodniki robione były z naszych środków, w ramach 
dotacji przyznanej dla powiatu. 
W tej chwili powiat na swoje drogi w naszej gminie wydał 100 tys. zł. na drogę w Sutnie i 
wyda 10188 zł. na drogę Mielnik-Adamowo, na odcinek z Mętnej do Adamowa (poprawa 
poboczy). Oni na swoje drogi w tym roku przeznaczyli 110188 zł., zaś my na te same drogi 
powiatowe leŜące na terenie naszej gminy przeznaczamy 1.200.000 złotych. 
Co do dróg wojewódzkich mamy z zarządem województwa układ złotówka do złotówki, 
czasami jeszcze płacimy za wykonanie dokumentacji. Ze starostwem takiego układu nie 
mamy, nie wiadomo, czy starostwo nie chce, czy nie moŜe. Środki w kwocie 100 tys. złotych 
na drogę w Sutnie zostały przeznaczone przez Starostwo tylko dlatego, Ŝe odcinka tej drogi 
nie dało się wkomponować w Ŝaden z projektów składanych na środki z Unii Europejskiej.  
Problem dojazdu dzieci do szkoły nie dotyczy tylko Sutna i Niemirowa, ale równieŜ 
Wilanowa i Tokar. Co byśmy nie zrobili, to czas oczekiwania na zajęcia moŜna skrócić 
najwyŜej o 15 minut. 
 
Pan Mieczysław Jaroszuk 
Stwierdził, Ŝe jeślibyśmy nawet dzisiaj podjęli decyzję o zakupie autobusu, to po wyczerpaniu 
wszelkich procedur przetargowych, do zakupu doszłoby pewnie na początku przyszłego roku. 
Stąd tez Pan Przewodniczący proponuje rozwaŜyć kwestie wynajęcia jakiegoś przewoźnika, 
niekoniecznie PKS. Na to nie potrzeba byłoby wielkich środków. 
 
Pan Wójt Gminy 
Stwierdził, Ŝe jeŜeli dzisiaj nie zapadnie decyzja o zakupie autobusu, to w projekcie budŜetu 
na rok przyszły zostaną zarezerwowane jakieś środki na ten cel. 
Stwierdził, Ŝe kwestia rozwiązania tego problemu poprzez wynajęcie jakiegoś przewoźnika 
leŜy w rękach Dyrektora Zespołu Szkół i Pani Dyrektor jest w stanie go poszukać, co 
oczywiście nie oznacza, Ŝe go znajdzie. 
 
Pani Dyrektor Zespołu Szkół stwierdziła, Ŝe są inni przewoźnicy i dołoŜy starań, aby 
rozwiązać ten problem. 
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(po przerwie) 
 
Pan Sekretarz Gminy  
W kwestii parkingu jest wiele niewiadomych. Nie znamy szerokości pasa drogi powiatowej, 
nie wiemy jaki zakres robót miałby dotyczyć tego parkingu. Działka ma szerokość około 100 
m. i nie wiadomo, czy na całym odcinku parking miałby być lokalizowany, czy teŜ na jakiejś 
jego części. Rozsądnym by było, aby przygotować koncepcję zagospodarowania tego terenu i 
przyjąć to do budŜetu 2007r.  
 
Pan Kazimierz Tobota 
Stwierdził, Ŝe jest zdumiony tym, co słyszy dziś na sesji. DuŜo wcześniej padły zapewnienia, 
Ŝe przy okazji  budowy ulicy Przemysłowej parking ten będzie zbudowany. Dzisiaj okazuje 
się, Ŝe nic w tej sprawie nie zrobiono. Zdaniem Pana radnego nastąpiło w tej sprawie 
niedopełnienie obowiązków ze strony gminy. Zlecając teraz oddzielny projekt parkingu, 
będzie to zapewne kosztowało duŜo więcej niŜ gdyby robiono od razu projekt na ulicę wraz z 
parkingiem. 
 
Pan Sekretarz Gminy 
Stwierdził, Ŝe środki były przeznaczone tylko na ulicę Przemysłową, bez parkingu, dlatego 
teŜ nie było to robione. Gdyby było inaczej, środki na ulicę wraz z parkingiem byłyby duŜo 
większe. 
 
Pan Kazimierz Tobota 
Radni słyszeli zapewnienie ze strony Pana Wójta, Ŝe ulica będzie zrobiona wraz z parkingiem. 
Były więc to słowa pod publikę, bez Ŝadnego pokrycia ? 
Pan radny zwrócił się z zapytaniem, kiedy parking zostanie zrobiony i postulował o zapisanie 
w projekcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie jakiejś kwoty na wykonanie projektu 
parkingu. 
 
Pan Wójt Gminy 
Wyjaśnił, Ŝe parking nie został wykonany, poniewaŜ okazało się to w powiązaniu z budową 
ulicy zbyt skomplikowane (znaczne spadki terenu i ewentualność zalewania grobów). Według 
drogowców najlepszym rozwiązaniem jest wykonanie projektu na budowę parkingu i 
wykonanie parkingu w roku przyszłym. W związku z tym zaproponował zwiększenie dotacji 
dla powiatu o kwotę 3 tys. złotych na wykonanie projektu budowy parkingu. 
 
Pani Skarbnik Gminy poinformowała radnych, Ŝe z niewykorzystanej nagrody dla 
podpalacza przeniesie 5 tys. zł. na dotację dla powiatu, z przeznaczeniem na wykonanie 
projektu parkingu. Zapewniła jednocześnie radnych, Ŝe powiat na ten projekt otrzyma tyle 
pieniędzy, ile faktycznie projekt będzie kosztował. Będzie to zapewne kwota duŜo mniejsza 
niŜ zapisane 5 tys.zł. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr 
XXVII/155/06  w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2006r. 

(w zał. na str.........prot.) 
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Do punktu 7. 
 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie procedury 
uchwalania budŜetu oraz rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budŜetu.  
Wyjaśniła, Ŝe potrzeba podjęcia tej uchwały wynika z faktu, iŜ zmieniona została ustawa o 
finansach publicznych oraz ze zmiany ustawy o samorządzie gminnym. 
Poprzednia ustawa uchwalona została w 2000 roku. Szczegółowo projekt uchwały omawiany 
był na komisjach. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr 
XXVII/156/06  w sprawie procedury uchwalania budŜetu oraz rodzajów i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu.  

(w zał.na str..................prot.) 
 
Pani Skarbnik poinformowała radnych, Ŝe otrzymali informację z wykonania budŜetu gminy 
za I półrocze 2006r. Informacja ta otrzymała pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. 
 

Do punktu 8. 
 

Pani Dyrektor Zespołu Szkół przedstawiła projekt uchwały w sprawie wskazania 
jednostek budŜetowych tworzących rachunek dochodów własnych, ustalenia źródła 
dochodów oraz ich przeznaczenia. 
Konieczność zmiany uchwały wynikła ze zmiany podstawy prawnej, na jakiej opierała się 
poprzednia uchwała, ponadto w katalogu spraw, jakie obejmowała uchwala, brakowało, np., 
zapisu o moŜliwości przyjmowania darowizn i określenia ich przeznaczenia, np. dla 
konkretnych osób. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr 
XXVII/157/06  w sprawie wskazania jednostek budŜetowych tworzących rachunek dochodów 
własnych, ustalenia źródła dochodów oraz ich przeznaczenia. 

(w zał.na str..................prot.) 
 

Do punktu 9. 
 
Pan Mieczysław Jaroszuk - Przewodniczący Rady Gminy 
Wyjaśnił, Ŝe jako Przewodniczący Rady od 2 lat czynił starania w sprawie stworzenia na 
potrzeby Rady, radnych, Komisji pokoju, gdzie moŜna byłoby się spotkać, porozmawiać itp. 
Pan Wójt obiecał taki pokój, miałoby to być w pomieszczeniu po byłej sali ślubów. Nie 
wiadomo z jakich powodów pokój został przeznaczony dla pracownika ze zlikwidowanego 
GZO, a radni nadal nie mają pomieszczenia na swoje potrzeby. 
 
Pani Helena Datczuk 
Zwróciła się z zapytaniem, jaki jest metraŜ tego pokoju, czy jest on większy od sali w której 
obecnie odbywa się posiedzenie? Czy, np., mogłoby się tam odbyć wspólne posiedzenie 
Komisji? 
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Pan Wójt Gminy 
Jeśli się nie myli, to pokój ten ma wymiary 3,5x3,5m, tak Ŝe komisje nie mają raczej 
moŜliwości tam się pomieścić. Sala konferencyjna jest przeznaczona prawie wyłącznie na 
potrzeby Rady. W sytuacji, kiedy nie ma posiedzeń, wykorzystywana jest do innych celów, 
np. przyjmuje tu leśniczy, lub odbywają się jakieś zebrania czy narady. 
Owszem, był taki zamysł, aby pokój utworzony w dawnej sali ślubów był przeznaczony na 
potrzeby Przewodniczącego Rady. Kiedy zapadła decyzja o likwidacji GZO nikt z Wójta nie 
zdjął obowiązków wynikających z ustawy o systemie oświaty. Te obowiązki muszą być 
realizowane. JuŜ na posiedzeniu Komisji Pan Wójt informował, z czego to wynika - wynika 
to z art. 90 ustawy o systemie oświaty, który odsyła w jednym ze swoich zapisów w sprawach 
stypendiów socjalnych do ustawy o pomocy społecznej. Kolejny artykuł mówi o tym, Ŝe nie 
moŜe tego robić Ośrodek Pomocy Społecznej. Pan Wójt zacytował stosowne artykuły z 
ustawy o systemie oświaty. Jako Wójt powinien zapewnić przy zeznaniach osób ubiegających 
się o stypendium warunki intymności, bo zobowiązuje go do tego ustawa. 
Zapewnił, Ŝe nie jest przeciwny temu, aby Przewodniczący miał swój pokój. Nie ma 
moŜliwości, aby pracownik przygotowujący decyzje w sprawie stypendium pracował poza 
Urzędem, w innym budynku. W sytuacji, kiedy będzie moŜliwość wygospodarowania 
dodatkowego pomieszczenia, taki pokój dla Pana Przewodniczącego zostanie udostępniony. 
Na dzień dzisiejszy nie ma takiej moŜliwości. Raz jeszcze Pan Wójt zapewnił, Ŝe radni mogą 
bez ograniczeń korzystać z sali konferencyjnej. 
 
Pani Helena Datczuk 
Jak często Pan Przewodniczący Rady spotykał się z mieszkańcami gminy? 
 
Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe w ostatnim roku nie było zbyt duŜo takich spotkań, 
ale wcześniej było ich wiele. Jako Przewodniczący ma wyznaczony dyŜur w pierwszy 
poniedziałek kaŜdego miesiąca, ale jeśli mieszkańcy mają taką potrzebę i zadzwonią, to 
zawsze jest do dyspozycji. 
Zwrócił się z zapytaniem dlaczego, pracownik ds. oświaty nie moŜe pracować na miejscu 
zwolnionym przez pracownicę która, przeszła do ZGK, tym bardziej, Ŝe jest to w tym samym 
referacie? 
Pan Przewodniczący wskazał jako przykład stanowisko Skarbnika i pracownika zajmującego 
się wymiarem podatków, gdzie równieŜ są rzeczy poufne, a mimo to osoby te nie mają 
oddzielnych pokoi. 
 
Pan Wójt Gminy 
Stwierdził, Ŝe dyskusja na sesji jest przedłuŜeniem dyskusji zapoczątkowanej na posiedzeniu 
Komisji i nie wiadomo jaki ma ona cel. 
Stwierdził, Ŝe ciąŜy na nim obowiązek zapewnienia warunków pracy pracownikom Urzędu, 
wynikający z przepisów prawa. Podejmowana przez radnych próba decydowania gdzie jaki 
pracownik ma pracować, jest ingerencją w kompetencje Wójta.  
Pan Wójt zapewnił, Ŝe rozumie potrzebę posiadania przez Przewodniczącego pokoju do 
swojej dyspozycji i nie jest temu przeciwny. NaleŜy jednak pamiętać, Ŝe radni pracują 
społecznie, natomiast pracownicy są na etacie i wszelkie przepisy z zakresu prawa pracy 
nakładają na pracodawcę pewne wymogi dotyczące zapewnienia właściwych warunków 
pracy tym pracownikom.  
Pan Wójt zapewnił, Ŝe nie jest jego zamierzeniem ograniczenie miejsca dla Rady czy 
Przewodniczącego. Wynikło to po prostu z braku wolnych pokoi. Wójt Gorochowicz 
zapoznając się z zadaniami jakie nałoŜył na jego referat zmieniony regulamin organizacyjny 
UG stwierdził jednoznacznie, Ŝe potrzebuje dodatkowego pokoju. 
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Pan Przewodniczący Rady 
Zwrócił się z zapytaniem, czy inicjatywa zajęcia tego pokoju wyszła od Wójta Gorochowicza? 
 
Pan Wójt Gminy 
Stwierdził, Ŝe nie była to inicjatywa lecz raczej opinia dotycząca pracy jego referatu a Wójt 
powinien się z taką opinią liczyć. Poinformował, Ŝe przy naborze pracowników kierownicy 
referatów i jednostek mają swobodę działania, oni wskazują z kim by chcieli pracować lub 
nie. Rzadko się dzieje inaczej, chyba Ŝe któryś z kierowników jest na urlopie lub poza 
Urzędem. Władza nie polega na skupianiu jej centralnie w jednych rękach, trzeba ją 
rozdysponować maksymalnie w dół, a naczelny powinien korzystać z opinii podejmując 
decyzje. W ten sposób sprawniej jest zarządzać Urzędem i gminą, bo jednemu człowiekowi 
trudno jest opanować całość spraw. 
 
Pan Władysław Stankiewicz 
Jak ten problem Wójt zamierza rozwiązać w przyszłości? Czy będziemy jedyną gminą, w 
której przewodniczący nie ma pomieszczenia? 
 
Pan Wójt Gminy 
MoŜe uda się połączyć pewne sprawy, ścisnąć pracowników i wygospodarować 
pomieszczenie dla Przewodniczącego. Pan Wójt uwaŜa, Ŝe Przewodniczący Rady oprócz 
pokoju powinien mieć równieŜ do dyspozycji komputer wraz z dostępem do internetu i 
LEXA. 
 
Pan Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe pomysł z pokojem nie jest świeŜy, ma juŜ 2 lata. 
Interes jednego pracownika wziął górę nad całą radą. Radni przychodząc na sesje nie mają 
nawet gdzie powiesić swoich ubrań. Pan ma sobie pokój, radni muszą chodzić po innych 
pokojach, aby zostawić ubrania. 
Pan Przewodniczący zgłosił wniosek o zwolnienie dla rady pokoju zajętego przez pracownika 
ds.oświaty. Zaznaczył, Ŝe nie chodzi tu o jego osobę, tylko o funkcję. Pokój ten będzie 
potrzebny dla przewodniczącego nowej kadencji. 
 
Pani Walentyna Wierzba 
Stwierdziła, Ŝe odnosząc się do wypowiedzi Pana Wójta naleŜy stwierdzić, Ŝe bardzo dba on 
o swoich pracowników, natomiast całkowicie pomija potrzeby Rady. Rada Gminy jest 
równieŜ waŜna i Przewodniczący musi mieć swój pokój. Nie da się wszystkich spraw 
załatwić przez telefon, jeden raz w miesiącu jest za mało na takie spotkanie. Musi być 
pomieszczenie na ten cel, bo nikt nie będzie jeździł do domu Przewodniczącego ani teŜ 
zapraszał go do siebie. 
 
Pan Antoni Władysław Słoniowski 
UwaŜa, Ŝe rada powinna mieć pokój na swoje potrzeby, nie moŜna natomiast tak formułować 
wniosku, jak zrobił to Pan Przewodniczący. 
Pan radny zaproponował, aby zobowiązać Wójta do przygotowania pomieszczenia dla rady 
np. do końca roku, bez wnikania jakie to ma być pomieszczenie. MoŜe np. być w GOKSiR. 
 
Pan Przewodniczący wyjaśnił, Ŝe w swoim wniosku dlatego wskazał ten konkretny pokój, 
poniewaŜ pierwotnie był on przeznaczony dla rady. 
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Pan Walentyna Wierzba 
UwaŜa, Ŝe GOKSiR nie jest właściwą lokalizacją, pokój ten powinien być gdzieś bliŜej 
centrum. 
 
Pan Władysław Stankiewicz zaproponował rozwaŜenie przystosowania lokalu kina na 
potrzeby rady. 
 
Pan Wójt Gminy 
Stwierdził, Ŝe jest w stanie przyjąć na siebie obowiązek znalezienia lokalu na potrzeby rady, 
poza Urzędem Gminy, gdzieś w centrum Mielnika. Taki lokal musiałby mieć telefon i 
łączność internetową. Komisje nadal mogłyby odbywać się w Urzędzie Gminy, sesje juŜ poza 
Urzędem.  
Co do szatni to faktycznie jej brakuje, Pan Wójt obiecał Ŝe poczyni starania, aby radni mieli 
gdzie bezpiecznie pozostawić swoje okrycia. 
 
Pan Przewodniczący Rady przeredagował swój wniosek i zaproponował, aby zobowiązać 
Pana Wójta do końca kadencji do przygotowania pomieszczenia na potrzeby rady. 
 
Pan Wójt Gminy 
Zaproponował, aby ze względu na krótki okres czasu i kampanię wyborczą termin ten 
przedłuŜyć do końca roku.  
 
Pan Antoni Władysław Słoniowski zaproponował, aby do następnej sesji Pan Wójt 
przedstawił do akceptacji Rady Gminy propozycję rozwiązania tej sprawy. Rada Gminy 
oceni, czy odpowiada jej ta propozycja, czy nie. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, zobowiązała Pana Wójta do 
przedstawienia na najbliŜszej sesji Rady Gminy koncepcji zorganizowania pomieszczenia na 
potrzeby Rady Gminy. 

 
Do punktu 10. 

 
Pan Sekretarz Gminy przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia cen i 

opłat za wodę dostarczaną z ujęcia wody zlokalizowanego w Mielniku. 
Zgodnie z zapisem ustawy dotyczącej zaopatrzenia w wodę nowopowstałe przedsiębiorstwo 
posiłkuje się ceną wody ustaloną przez Radę Gminy. PoniewaŜ dotychczasowa taryfa, 
przyjęta uchwałą w sierpniu 2005r. obowiązuje do 30 września 2006, zachodzi konieczność 
podjęcia uchwały ustalającą cenę wody. Ceny i stawki za wodę pozostaną takie same jak 
dotychczas. Ta cena będzie obowiązywać do 30 czerwca 2006r, potem przedsiębiorstwo 
zaproponuje nową taryfę. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr 
XXVII/158/06  w sprawie ustalenia cen i opłat za wodę dostarczaną z ujęcia wody 
zlokalizowanego w Mielniku. 

(w zał.na str..................prot.) 
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Do punktu 11. 
 

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia Związku 
Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.  
Poinformował, Ŝe rok temu podejmowane były przez naszą radę uchwały w tej sprawie, 
zostały one jednak zakwestionowane przez Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i 
Administracji. Zmiany są niewielkie, dotyczą wykreślenia z organów statutowych Związku 
Komisji Rewizyjnej. Szczegółowo sprawy te były omawiane na posiedzeniu Komisji Rady. 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr 
XXVII/159/06  w sprawie utworzenia Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.  

(w zał. na str............prot.) 
 

Do punktu 12. 
 

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu 
Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr 
XXVII/160/06  w sprawie przyjęcia statutu Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.  

(w zał.na str..................prot.) 
 

Do punktu 13. 
 

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
zbycie części nieruchomości stanowiącej własność gminy Mielnik. 
Wyjaśnił, Ŝe projekt tej uchwały dotyczy zbycia działki o numerze 6387 połoŜonej w 
Mielniku, na Przedmieściu. Jest to pas drogi gminnej z którego planuje się wydzielić 360m2 
dla potrzeb parafii prawosławnej w Mielniku w celu wybudowania w tym miejscu małej 
kapliczki. 
 
Pan Kazimierz Tobota 
Zwrócił się z zapytaniem, co będzie w sytuacji, kiedy parafia nie uzyska zgody na budowę tej 
kapliczki, co wtedy będzie z tym placem ?  
 
Pan Sekretarz Gminy 
UwaŜa, Ŝe parafia w pierwszym rzędzie musi otrzymać zapewnienie, Ŝe będzie mogła na tym 
terenie wybudować tę kapliczkę. Nie jest zorientowany, czy zapewnienie takie od władz 
budowlanych uzyskano. 
 
Pan Wójt Gminy 
Poinformował, Ŝe jest zapewnienie ustne z Wydziału Architektury Starostwa, Ŝe kapliczka ta 
moŜe zostać wybudowana w ramach tzw. małej architektury. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę w sprawie 
wyraŜenia zgody na zbycie części nieruchomości stanowiącej własność gminy Mielnik. 

(w zał. na str............prot.) 
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Do punktu 14. 
 
Odpowiedź na interpelację nr 64/06 Pana Stanisława Drozdowskiego 
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy 
Interpelacja zostanie przesłana do Powiatowego Zarządu Dróg i stamtąd naleŜy oczekiwać 
odpowiedzi. 
 
Odpowiedź na interpelację nr 65/06 Pani Heleny Datczuk 
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy 
1. Częściowo Pan Wójt udzielił odpowiedzi na tę część interpelacji w trakcie sesji, będzie 

jeszcze rozmawiał w tej sprawie z Wojewódzkim Zarządem Dróg i o efektach rozmowy 
telefonicznie poinformuje Panią radną. 

2. Miejsca, o które pyta Pani radna, zostaną jeszcze w tym roku oznakowane. 
3. Koszt witacza wyniósł 7.876,66 zł., gdzie konstrukcja witacza wykonana została przez 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Mielniku i kosztowała 6.412,66 zł., zaś nadruk 
kosztował 1.464,00 zł. 

4. Odpowiedzi udzielił Pan Mikołaj Mantur - Dyrektor ZGK w Mielniku 
Pełny obraz finansów Zakładu będzie widoczny po roku pracy. Aktualnie sytuacja nie jest 
zbyt ciekawa i optymistyczna. Bierze się to z faktu, Ŝe sprzęt jest wyeksploatowany i 
przestarzały i nie ma czym pracować. śeby brać udział w przetargach na wykonawstwo, 
być konkurencyjnym, zarabiać, naleŜy mieć czym pracować. Przy obecnym sprzęcie jest 
to niemoŜliwe. Zakład zatrudnia obecnie 21 osób i aby mógł funkcjonować przy tej 
liczbie zatrudnionych, musi być dosprzętowiony. W przeciwnym wypadku naleŜy 
zredukować liczbę zatrudnionych w Zakładzie osób i ograniczyć się wyłącznie do prac 
porządkowych na terenie gminy. Fachowcy zatrudnieni w Zakładzie nie są fachowcami 
wielkiej klasy, często zatrudnia się do pracy osoby tylko dlatego, Ŝe po prostu trzeba im 
pomóc. Kolejna rada będzie musiała się zastanowić nad tym, co dalej z tym Zakładem. 
JeŜeli chodzi o zatrudnienie w biurze Zakładu, to jest ono obecnie optymalne i nie naleŜy 
zatrudniać tam więcej osób. 

 
Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty 
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy 
Pan Wójt stwierdził, Ŝe nie zna powodów rezygnacji z pracy kandydata na dyrektora 
GOKSiR. Po spotkaniu z kandydatem Pan Wójt odniósł bardzo dobre wraŜenie, był to młody, 
wykształcony człowiek, z zaangaŜowaniem podchodzący do tego, co chciałby robić w 
GOKSiR. Potem jednak kandydat nadesłał pismo z informacją, Ŝe rezygnuje z zatrudnienia. 
 
Pan Kazimierz Tobota 
Poinformował, Ŝe mówi się o tym, Ŝe Pan Wójt zaproponował mu zatrudnienie na pół roku, 
na co on mając w Siemiatyczach umowę na czas nieokreślony, nie wyraził zgody. Czy jest to 
prawdą ? 
 
Pan Władysław Stankiewicz 
Czy w grę nie wchodziły sprawy finansowe ? 
 
Pan Wójt Gminy 
Na początek Pan Wójt zaproponował wynagrodzenie na poziomie wynagrodzenia dyrektora 
śornaczuka, z moŜliwością wzrostu tego wynagrodzenia po dokonanej, po pierwszym 
kwartale, ocenie pracy. Jeśli chodzi o okres zatrudnienia, to na pewno nie było to pół roku, 
Pan Wójt zaproponował zatrudnienie na rok czasu, ale nie była to ostateczna propozycja, 
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moŜna było w tej sprawie rozmawiać dalej. Kandydat miał się zastanowić i dać odpowiedź. 
Potem nadesłał rezygnację. 
Takie są fakty i trudno domniemywać o przyczyny rezygnacji kandydata z pracy. 
W sprawie parkingu odpowiedź została udzielona w trakcie sesji, w dyskusji nad zmianami 
do budŜetu. 
 
Odpowiedź na zapytanie Pana Władysława Stankiewicza 
W roku bieŜącym Pan Wójt wykorzystał 21 dni urlopu, w tym 10 dni pod rząd. Zaległego 
urlopu pozostało do wykorzystania 7 dni i Pan Wójt na pewno wykorzysta go do końca 
kadencji. 
 
Odpowiedź na zapytanie Pani Walentyny Wierzby 
W październiku rozpocznie się remont pomieszczeń w hotelu OSP, będzie to robił ZGK, 
poniewaŜ jesienią i zimą nie będzie miał prac na zewnątrz, a ludziom trzeba dać zatrudnienie. 
Nie ma jeszcze rozdzielonego zasilania energetycznego i to jest druga przeszkoda do 
zasiedlenia mieszkania.  
Pan Wójt poinformował radnych, Ŝe oprócz podania Pana doktora, są jeszcze podania innych 
osób. W tej chwili trudno jest mówić o tym, komu to mieszkanie zostanie przydzielone. 
Decyzji w tej sprawie Pan Wójt nie podejmie samodzielnie. 
Jeśli chodzi o oczyszczalnię ścieków, to obecnie wracają zwrotki od decyzji lokalizacyjnej, 
po uprawomocnieniu się tej decyzji wystąpimy o decyzję budowlaną. Z chwilą uzyskania 
decyzji budowlanej ogłaszamy przetarg. Na pewne opóźnienie w postępie prac wpłynął fakt, 
Ŝe konserwator zabytków przetrzymał u siebie decyzję dwa miesiące, przedłuŜając w ten 
sposób okres na załatwienie spraw. 
 
Odpowiedź na zapytanie Pani Olgi Pogrebniak 
Wiosną br. lekarze przyjmujący w GOZ w Mielniku  w rozmowie z Panem Wójtem mówili, 
Ŝe kiedy przyjeŜdŜają w określonych dniach, to nie mogą się doszkalać. Pan Wójt 
rozmawiając z dyrektorem Leśkowiczem prosił o zastępstwo dla tych lekarzy, aby umoŜliwi ć 
im doszkalanie i rozwój zawodowy. Jeśli jest taka potrzeba, jaką zgłasza Pani radna, to Wójt 
porozmawia na ten temat z dyrektorem ZOZ. 
 
Pani Olga Pogrebniak 
Wyjaśniła, Ŝe nie ma zastrzeŜeń do obecnego Pana doktora. Dotarły tylko do niej sygnały, Ŝe 
pacjenci byli bardziej zadowoleni mając moŜliwość wyboru lekarza. W rozmowie z jednym z 
lekarzy, który przyjmował wcześniej w Mielniku Pani radna wie, Ŝe odpowiadała im praca w 
Mielniku i są chętni ją kontynuować ale dyrektor ZOZ nie pozwolił im pracować. 
 
Pan Wójt zapewnił, Ŝe postara się tę sprawę wyjaśnić. 
Poinformował, Ŝe Pan Dyrektor Leśkowicz zwrócił się z prośbą o instalację klimatyzacji w 
gabinetach lekarskich, głównie z myślą o pacjentach. Koszt takiej klimatyzacji na cały 
budynek wyniesie 10 tys.zł. i zostanie to wprowadzone do projektu budŜetu na 2007r. 
Staraniem radnego powiatowego - Pana Sekretarza Gminy - gabinet przyjęć dzieci został 
pomalowany w postaci z bajek, co na pewno umili dzieciom wizytę u lekarza. 
Jeśli chodzi o piasek nasuwający się na drogę powiatową, to naleŜy rozwaŜyć utwardzenie 
pewnego odcinka drogi gminnej, aby zahamować spływ piasku wraz z wodami opadowymi. 
Jeszcze w tym roku sprawa ta zostanie rozwiązana. 
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Odpowiedź na zapytanie Pana Dariusza Klimczuka 
Droga Adamowo - Wilanowo zostanie sprawdzona, inne drogi gminne takŜe. Postaramy się 
jak najszybciej rozwiązać tego typu sprawy. 
Jeśli chodzi o przystanek w Wilanowie, zostanie to równieŜ sprawdzone i podejmie się 
działanie w tej sprawie. 
 
Odpowiedź na zapytanie Pana Mieczysława Jaroszuka 
Odpowiedzi na to zapytanie Pan Wójt udzieli na piśmie, po powrocie do pracy Wójta 
Gorochowicza, w którego referacie pracuje pracownik ds.oświaty. 
 

Do punktu 15. 
 

Pan Michał Gnat - sołtys wsi Pawłowicze 
Na początku wsi Pawłowicze, na ostrym łuku, naleŜy dostawić jedną lampę oświetleniową. 
Mieszka tam samotna kobieta, wdowa i dobrze byłoby ten kawałek oświetlić.  
Jak wygląda sprawa drogi koło wsi Szumiłówka, tej, co dochodzi do drogi prowadzącej do 
Grabarki ? 
 
Pan Wójt Gminy 
Poinformował, Ŝe w sprawie lampy naleŜy zaraz po sesji zgłosić to do przedstawiciela 
Zakładu Energetycznego, który jest teraz w Urzędzie. 
Co do drogi, to odpowiedzi Pan Wójt udzieli później, po powrocie do pracy Pana Wójta 
Gorochowicza. 
 
Pan Wacław Antoni Malon 
Zwrócił się o ustawienie lampy w Sutnie, na gminnej drodze koło Pana Szymańskiego. 
Pan radny rozmawiał w tej sprawie z przedstawicielem Zakładu Energetycznego, byłby to 
koszt rzędu 1500 -2000 złotych. Czy da się to zrealizować? 
Druga sprawa to piach napływający z drogi gminnej, który zapycha studzienki na drodze w 
Sutnie.  
 
Pan Wójt zaproponował, aby o tych sprawach czysto wiejskich rozmawiać na objeździe 
jakiego Wójt dokona w najbliŜszym czasie po wsiach. Jeśli chodzi o oświetlenie, to zaprasza 
zaraz po sesji wszystkich zainteresowanych do swojego gabinetu, aby wraz z 
przedstawicielem Zakładu Energetycznego wyjaśnić te sprawy. 
 
Pani Alina Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku poinformowała o wynikach 
egzaminów gimnazjalnych w Gminie Mielnik. Mielnik znalazł się w grupie gmin woj. 
podlaskiego, gdzie uzyskano najlepsze wyniki z egzaminu gimnazjalnego. 
 
Pan Jan Zduniewicz - przedsiębiorca, członek zarządu Towarzystwa Przyjaciół Ziemi 
Mielnickiej. 
Zwrócił się z zapytaniem, czy byłaby moŜliwość na następnej sesji złoŜenia 
piętnastominutowej informacji na temat wykorzystania środków finansowych udzielonych 
Towarzystwu przez gminę, za które Pan Zduniewicz serdecznie podziękował. 
Pan Zduniewicz zwrócił się do Pani Skarbnik z zapytaniem, czy zasadne jest przy ubieganiu 
się o stypendium socjalne wymaganie zaświadczeń o dochodach dziadków mieszkających 
wprawdzie pod  tym samym adresem, ale prowadzących oddzielne gospodarstwo domowe? 
Tego wymaga pracownik prowadzący te sprawy. 
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Pan Wójt Gminy 
Wyjaśnił, Ŝe nie jest to pytanie do Pani Skarbnik a raczej do Kierownika GOPS. Jeśli jest to 
konkretny przypadek, to Pan Wójt sprawdzi to. 
 
Pan Mieczysław Jaroszuk 
Poinformował, Ŝe w związku z zaniechaniem przez Pana Wójta powołania, zgodnie z wolą 
rady, eksperta czy rzeczoznawcy do skontrolowania straŜy poŜarnych Pan Przewodniczący 
zwrócił się o pomoc w tej sprawie do prokuratury. 
 

Do punktu 16. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad XXVII sesji Rady Gminy Mielnik 

Przewodniczący Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej 
posiedzenie. 
 
 
 
Protokołowała 

ElŜbieta Szymańska 
 


